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     Protokół nr 26/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej w Tarnowie,                         

które odbyło się w dniu 14 kwietnia 2021 r. w godzinach od 11.30 do 13.20 w trybie zdalnym 

(zgodnie z art.15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych).  

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: Piotr Górnikiewicz, Krzysztof 

Janas, Stanisław Klimek, Sebastian Stepek, Marian Wardzała i Tomasz Żmuda. 

Lista obecności stanowi załącznik nr1 protokołu. 

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli:  

1) Z-ca Prezydenta  Miasta                   - p. Agnieszka Kawa 

2) Dyrektor Wydziału Sportu      - p. Marek Baran 

3) Samodzielne Stanowisko Pracy ds. Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi     - p. Bartosz Bykowski 

4) Kluby sportowe: KS Metal, MKS Tarnovia i ZKS Unia Tarnów 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie  z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki nożnej cz. II. 

2. Współzawodnictwo sportowe dzieci i młodzieży za 2020 rok : pozycja Tarnowa, 

ranking klubów tarnowskich i inne np. wg dyscyplin.  

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.   

 

Witając przybyłych gości i członków Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Przewodniczący 

Piotr Górnikiewicz rozpoczął posiedzenie. Przedstawił zaplanowany porządek obrad – 

wszyscy obecni radni głosowali jednomyślnie za przyjęciem i jego realizacją - zał. nr2 

protokołu.    

Następnie minutą ciszy Komisja uczciła pamięć niedawno zmarłych działaczy sportowych:  

Waldemara Urbana Prezesa Miejskiego Klubu Sportowego Tarnovia i Józefa Gawrona byłego 

Prezesa Polskiego Towarzystwa Boksu Tiger Tarnów.    

      

Ad. 1. Spotkanie  z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki nożnej cz. II. 

 

Podczas spotkania z klubami KS Metal, MKS Tarnovia i ZKS Unia Tarnów zostały 

omówione tematy dotyczące współpracy, osiągnięć sportowych dzieci i młodzieży, szkolenia 

i środków finansowych.  

Pan Tomasz Matyjewicz ZKS Unia Tarnów opowiedział o konsolidacji środowiska 

sportowego i otwarciu Zespołu Szkoły Mistrzostwa Sportowego. W ramach konsolidacji 

tarnowskich klubów podpisano umowę z UKS Westovia Tarnów. W bardzo szczegółowej 

 

1 Lista obecności członków komisji 
2 Porządek posiedzenia 
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umowie wpisano przygotowanie merytoryczne trenerów i akademii (jest to wymóg do 

uzyskania certyfikatu), pomoc w przygotowaniu treningów i wsparcie sprzętowe. Zgodnie  

z planem w 2021 r. ZKS Unia Tarnów będzie pośrednio uczestniczyć w szkoleniu kilkunastu 

tysięcy młodych ludzi. Pan Matyjewicz powiedział, że w ciągu kilku lat projekt ten powinien 

przynieść miastu widoczne sukcesy.   

 

Reprezentujący MKS Tarnovia po omówieniu działalności sportowej klubu również 

rozmawiali na temat konsolidacji. Pan Jacek Ćwik przyznał, że formuła, którą proponuje  

Pan Tomasz Matyjewicz jest bardzo ciekawa i wkrótce przyniesie pozytywne efekty. Myśli, 

że MKS Tarnovia też dołączy do projektu. Sam, już kilka lat temu miał pomysł łączenia 

tarnowskich klubów. Jest zdania, że jeżeli będzie wsparcie od Gminy Miasta Tarnowa, to na 

pewno uda się w tarnowskiej piłce nożnej zbudować coś pożytecznego.  

 

Pan Paweł Holcman przyznał, że tarnowski sport jest bardzo rozdrobniony. Poinformował,  

że rozmawiał z Panem Matyjewiczem o połączeniu i współpracy z ZKS Unia Tarnów.   

Propozycja ta okazała się bardzo ciekawa. KS Metal jest za wybraniem kierunku konsolidacji 

i stworzeniem jednego klubu, który będzie liderem tarnowskiego środowiska na poziomie 

centralnym.  

 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz odniósł się do wypowiedzi przedmówców. Twierdził,  

że w dyskusji nie zostały poruszone ważne kwestie finansowe, brak było dyskusji na temat 

finansowania klubów. Zaprosił do dyskusji w tym temacie. 

 

Jako pierwszy zabrał głos Pan Tomasz Matyjewicz. Przyznał, że środków na sport jest 

zdecydowanie za mało. Tarnowska piłka nożna traktowana jest po macoszemu,  

co jest odwrotnością do ogólnych tendencji w sporcie. Chciałby, aby wyraźnie były 

wyszczególnione środki na piłkę nożną. Ważnym czynnikiem przy podziale dotacji powinny 

być posiadane certyfikacje. To system, który wg PZPN w profesjonalny sposób ustala poziom 

szkolenia i zaangażowanie organizacyjne szkółki. Pan Tomasz Matyjewicz apelował  

o odbudowę tarnowskiej piłki nożnej poprzez wpisanie jej do planu wieloletniego.  

Powiedział, że obecnie tarnowskie kluby piłkarskie rozgrywają mecze z Mielcem, Krakowem 

i Rzeszowem. Natomiast ostatnie działania Urzędu Miasta polegające na importowaniu 

swoim klubom konkurencji z Zabrza i gminy Żabno uważa za mocno niebezpieczne.  

W swoim wystąpieniu mówił też o aplikowaniu  klubów o środki zewnętrzne.  

Na koniec Pan Matyjewicz zapewnił, że efekty konsolidacji klubów powinny być widoczne 

za około 3 - 4 lata.     

  

Pan Artur Szklarz zwrócił uwagę na wysokie opłaty z tytułu podatku od nieruchomości. 

Powiedział, że kluby: KS Metal, MKS Tarnovia i ZKS Unia Tarnów będą musiały w 2021 r. 

zapłacić bardzo duży podatek. Na ten moment nie jest jeszcze znana decyzja o jego 

umorzeniu (w ciągu roku ZKS Unia Tarnów zapłaci za tereny boisk zielonych około 

25.000,00 zł a za wieczyste użytkowanie około 9.000,00 zł). Ponadto większość dotacji, które 

kluby otrzymują są wydane w TOSiR (w poprzednim roku kalendarzowym ZKS Unia 

Tarnów wydała więcej środków niż otrzymała dotacji).  
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Przewodniczący Komisji Piotr Górnikiewicz zachęcił kluby do pisania prośby o zwolnienie  

z podatku. Przypomniał, że Skarbnik Miasta Sławomir Kolasiński obiecał klubom, które 

napiszą do Urzędu Miasta Tarnowa, że będą zwolnione z podatku.  

Pan Paweł Holcman poinformował, że klub KS Metal wysłał taką prośbę i czeka na 

pozytywną odpowiedź. Wypowiedział się też na temat innych kosztów, jakie ponosi  

KS Metal. Z kolei Pan Jacek Ćwik potwierdził słowa przedmówców, że otrzymane kwoty 

dotacji na sport dzieci i młodzieży przekraczają koszty wynajmu obiektów w TOSiR (dużo 

taniej kosztuje wynajem boisk w sąsiednich miejscowościach).  

Podczas dyskusji goście poruszyli temat procedur i zasady przyznania dotacji.   

 

Członkowie Komisji zgodnie uznali, że konsolidacja tarnowskiego środowiska piłkarskiego 

jest początkiem odbudowy tej dyscypliny w Tarnowie. Radny Krzysztof Janas podkreślił, że 

obecne działania będą skutkować w następnych latach awansem drużyn na szczeblu 

centralnym.  

 

Dyskusję podsumowała Z-ca Prezydenta Miasta Agnieszka Kawa. Doceniła pracę 

sportowców wykonywaną z pasją i wielkim zaangażowaniem. W nawiązaniu do 

wcześniejszej dyskusji o finansowaniu klubów poinformowała, że obecnie w roku 

pandemicznym kwota przeznaczona na dotacje jest dużo wyższa niż w roku poprzednim  

i wynosi około 2.200.000,00 zł. Pani Prezydent poparła tworzenie platformy porozumienia 

pomiędzy tarnowskimi klubami. Ponieważ goście wyrazili opinie na temat zasad 

przyznawania dotacji Pani Z-ca Prezydenta odpowiedziała, że jeżeli plany połączenia  

i funkcjonowania zostaną zrealizowane, to wówczas dotacje będą przyznane jednemu 

klubowi, a koordynator podzieli je swoim sekcjom.  

Kończąc swoją wypowiedź życzyła klubom sukcesów sportowych.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Ad. 2. Współzawodnictwo sportowe dzieci i młodzieży za 2020 rok : pozycja Tarnowa, 

ranking klubów tarnowskich i inne np. wg dyscyplin. 

Przewodniczący poprosił Dyrektora Wydziału Sportu o zreferowanie tematu. Pan Marek 

Baran zaznaczył, że materiał został przygotowany w oparciu o szczegółowe informacje, które 

są udostępnione na stronach Instytutu Sportu w Warszawie. Materiał zawiera ranking klubów 

sportowych wg klasyfikacji punktowej i dyscyplin sportowych (zał. nr3). Dyrektor przekazał 

klasyfikację tarnowskich klubów i pozycje Tarnowa w rankingu ogólnopolskim. 

 

3 Informacja Wydziału Sportu UMT opracowana na podstawie wyników Zespołu Metodycznego Instytutu Sportu  

w Warszawie. 
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Radny Krzysztof Janas powiedział kilka słów o współzawodnictwie sportowym. Jego 

zdaniem przy kolejnym podziale środków należy się zastanowić – jak skorelować wsparcie 

finansowe klubów biorąc pod uwagę dyscyplinę i wyniki sportowe na arenie ogólnopolskiej.  

Ad vocem Tomasz Matyjewicz poinformował, że drużyna ZKS Unii Tarnów – sekcja 

trampkarze starsi występują w Centralnej Lidze Juniorów czyli awansowali na najwyższy 

poziom w Polsce.  

Więcej dyskusji w tym temacie nie było.                            

Ad. 3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.                         

Pan Bartosz Bykowski krótko omówił przedłożone Sprawozdania. Po omówieniu – pytań  

i uwag nie zgłoszono. 

Komisja Sportu, Rekreacji i Turystyki opiniowała: 

• mat. sesyjny nr 5 - Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy 

Miasta Tarnowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie za 2020 r.  

Komisja Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Miasta Tarnowa 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 r. przyjęła jednogłośnie 

(głosowało 6 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu). 

• mat. sesyjny nr 6 - Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego programu 

współpracy Gminy Miasta Tarnowa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na lata 2016-2020.  

Komisja Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego programu współpracy Gminy Miasta 

Tarnowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2016-2020 przyjęła 

jednogłośnie (głosowało 6 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu). 

Komisja przyjęła do wiadomości odpowiedź: 

-  na wniosek w sprawie kompleksu boisk przy Szkole Podstawowej nr 8 (zał. nr4), 

- na wniosek w sprawie możliwości wygospodarowania środków finansowych z budżetu 

Gminy Miasta Tarnowa na modernizację boisk sportowych zlokalizowanych przy Szkole 

Podstawowej nr 3 i Pałacu Młodzieży w Tarnowie (zał. nr5).  

 

 

4 Odpowiedź na wniosek, znak:WED.0012.7.2021 z dnia 23 marca 2021 r.  
5 Odpowiedź na wniosek, znak:WED.0012.6.2021 z dnia 23 marca 2021 r.   
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Komisja zapoznała się z anonimem (zał. nr6). Komisja jednogłośnie uznała, że anonim 

według właściwości powinien trafić do komórki organizacyjnej urzędu. Powyższe pismo 

przekazano do  Prezydenta Miasta Tarnowa. 

Na tym protokół zakończono. Dziękując wszystkim za uczestnictwo Przewodniczący 

zakończył posiedzenie. 

 

      

 

           Przewodniczący  

      Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

 

          Piotr Górnikiewicz 

 

 

           

 

 

Protokół sporządziła: 

M. Rybarczyk 

 

6 Pismo od nieznanego nadawcy. 


